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Besluitenlijst van de vergadering van de Pol¡t¡eke avond Westerveld d.d. 11 oktober 2022

Raadsleden/commissieleden
DSW

Progressief Westerveld
VVD

CDA

Gemeentebelangen

Raadsvoorstel bestemmingsplan en beeldkwaliteitsplan't Olde Schoelplein
Diever (spreekrecht)
J. Puper Griffier J. Tuin

R. Vedder Ambteliik J. van Rooijen

A.K. Schoenmaker, K. Molenkamp
J. Staalman, W. Beets
H. Stel, F. Foreman

G.J. Ballast, J.A.G. van der Weyde
J.H. Bruursema, J.P. Slootweg

Onderwerp

Voorzitter
Portefeuillehouder

lnsprekers
De heer Kloeze (namen Dorpsbelangen Diever)
Mevrouw Smidt (namens Stichting Village of Shakespeare)

Toelichtins
Voor de locatie van het voormalige Dingspilhuus in Diever is in samenspraak met deskundigen en de
omgeving een nieuwe invulling bedacht: een park in de sfeervan Shakespeare en zes levensloopbestendige
huurwoningen. Voor deze nieuwe functies is een bestemmingsplan en een beeldkwaliteitsplan opgesteld. De

ontwerpversies van beide plannen hebben ter inzage gelegen. Op het ontwerp bestemmingsplan zijn twee
zienswijzen ingediend. Deze zienswijzen zijn samengevat en van een reactie voorzien in de 'Nota
zienswijzen' die onderdeel uítmaakt van het bestemmingsplan. De zienswijzen geven geen aanleiding het
bestemmingsplan aan te passen. Wel zal het bouwblok voor de woningen iets worden aangepast.
Voorgesteld wordt het bestemmingsplan gewijzigd vast te stellen.

Conclusie voorzitter
Het voorstel wordt als bespreekstuk doorgeleid naar de Politieke avond Westerveld van 25 oktober 2022.

Toezeggingen
- Wethouder Vedder zegt toe om voorafgaand aan de Politieke avond Westerveld van 25 oktober

2022inzicht te geven in de mogelijkheden van meerlaagse bouw.
- Wethouder Vedder zegt toe om de raad voorafgaand aan de Politieke avond Westerveld van 25

oktober 2022ie informeren of het technisch mogelijk is om het bestemmingsplan op te knippen in

een bouw- en parkgedeelte.

Aantekeningen
- De heer Kloeze en mevrouw Smidt spreken in op het voorliggende raadsvoorstel, waarna leden de

eid om n aan hen te stellen

Onderwerp
Voorzitter
Portefeuillehouder

Raadsleden/commissieleden
DSW

Progressief Westerveld
WD
CDA

Raadsvoorstel addendum op de woonvisie
J. Puper Griffier
R. Vedder Ambteliik

A.K. Schoenmaker, G. Kiers
J. Staalman, W. Beets
H. Stel, F. Foreman

G.J. Ballast, J.A.G. van der Weyde

J. Tuin
J. van Rooijen



Gemeentebelangen J.H. Bruursema, J.P. Slootweg

B-Bsgqqer{la¡z¿ dhr C. Dollekamp
D66 A.R Oosterhuís

Vastgesteld in de openbare vergadering van de Politieke avond Westerveld d.d. 25 okT.ober 2022

de griffier,

-".-K

Toelichtins
De huidige woonvisie is eind 2019 door de gemeenteraad vastgesteld en geldt voor een periode tot 2025.

Deze woonvisie schetst een wensbeeld van het wonen in Westerveld aan de hand van uitgewerkte

speerpunten. Daarnaast is een uitvoeringsprogramma op hoofdlijnen vastgesteld.

Recente ontwikkelingen op de woningmarkt geven echter aanleiding om de woonvisie en het

uitvoeringsprogramma opnieuw onder de loep te nemen en te actualiseren. Op 5 april 2022 heeft het

college daarom de startnotitie 'Actualisatie woonvisie en uitvoeringsprogramma' vastgesteld. ln deze notitie
is aangegeven dat de gemeente voor het einde van 2022 zowel de woonvisie als het uitvoeringsprogramma

aangepast zal vaststellen.

Conclusie voorzitter
Het voorstel wordt als bespreekstuk doorgeleid naar de Politieke avond Westerveld van 25 oktober 2022.

Wethouder Vedder zegt toe om het uitvoeringsprogramma in december 2022 aan de raad aan te
bieden.
Wethouder Vedder zegt toe schriftelijk antwoord te geven op de vraag hoeveel geld en fte er

ingezet kan worden om de versnelling van de realisatie van de woningbouwopgave tot stand te
brengen.
Wethouder Vedder zegt toe schriftelijk antwoord te geven op de vraag waar het aantal van 70 te
realiseren sociale huurwoningen als vraag van de gemeente Westerveld aan Actium op gebaseerd

is.

Onderwerp
Voorzitter
Portefeuillehouder

Vragen

PvdA - Tegemoetkoming energiekosten sportverenigingen en dorpshuizen

J. Puper Griffier J. Tuin

J.T. Boonstra

Zijn er bij het college al signalen binnen gekomen van verontruste verenigingen?

ls het college bereid om een noodfonds in te stellen om de sportieve en sociale leefbaarheid veilig

te stellen? Ook om het verduurzamen in de sport te verbeteren en/of te versterken?

Kan dit noodfonds ook gebruikt worden voor verduurzamen op korte term¡jn?

Conclusie voorzitter
De vr van mevrouw Rösener Manz in voldoende mate beantwoord
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